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Postadress: Uppsala kommun, omsorgsnämnden, 753 75 Uppsala 

Besöksadress:  Stadshusgatan 2 

Telefon: 018-727 00 00 (växel) 

E-post: omsorgsnamnden@uppsala.se 

www.uppsala.se 

   Diarienummer: OSN-2021-00734 

 

Möte med LSS-rådet  
Dag: 9 maj 2023 
Ordförande: Asal Gohari 

Tjänsteperson: Joel Strandberg  
Telefon: 018-727 65 13 
E-post:  joel.strandberg@uppsala.se 

Sekreterare: Ulrika Jansson 
Telefon: 018-727 57 04 

E-post:  ulrika.jansson@uppsala.se 
 

Personer som är med på mötet 

Asal Gohari  Lars- Håkan Andersson  
Pia Ek   Finn Hedman 

Jonas Wik  Catarina Bernet 

Magnus Åberg  Annie Matsson 

Frigg Mignell  Birgitta Anér 
Magnus Lindén Saga Karlsson 
Lenita Granlund Liselotte Engqvist 

Joel Strandberg  Evelina Solem   

Ulrika Jansson  

 

Punkter på mötet 

1) Starta mötet 
2) Vem godkänner anteckningarna från dagens möte 

3) Kan vi godkänna punkterna på dagens möte 

4) Program för full delaktighet för personer med funktionsnedsättning 
5) Handlingsplan för full delaktighet för personer med funktionsnedsättning 

6) Personlig assistans – resultat av förändrad lagstiftning för  
7) Bostad med särskild service LSS 9 § 9 – så går det med satsningen  
8) Funktionsrätt informerar 

9) Övriga frågor 

mailto:joel.strandberg@uppsala.se
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Punkt 1 

Asal startar mötet. 

Punkt 2  

Jonas får ansvar för att kontrollera  
anteckningarna från dagens möte. 

Punkt 3 

Punkterna för dagens möte godkänns. 

Asal berättar om vad som  

hände på förra mötet. 

Birgitta vill prata om en artikel i Uppsala Nya Tidning.  
Artikeln är från 9 maj. 
I artikeln står det att 12 privata LSS-boenden 

kan bli kommunala.  
De ska prata om artikeln i slutet av mötet.  

Punkt 4 

Jonas och Anders är chefer  

inom daglig verksamhet, arbete och bostad.  

De tycker att programmet för full delaktighet är viktigt. 
 

Jonas och Anders berättar om ett arbete  
som de har gjort för att utveckla 

lärandet på en arbetsplats. 
  

De har tagit fram frågor och  
en utbildning på webben  
som kan göra brukare mer delaktiga.  

 

Chefer kan använda frågorna och utbildningen  

för att utveckla lärandet på en arbetsplats,   
till exempel när de har APT.  

 

Jonas och Anders ger exempel på  
vad frågorna och utbildningen leder till.  
 

• Fler brukare är med på boendemöten.  

 

• Brukare har brukarråd och pratar om delaktighet.  
 

• Veckomöten om demokrati  

som leder till att fler brukare röstar.  

 

• Större fokus på inflytande och medbestämmande  
när brukare bemöts.  
 

• Brukares intressen avgör vilka aktiviteter  
de får erbjudande om att vara med på.  
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• Tecken som stöd och bildstöd i mötesanteckningar. 
 
Utbildningen och frågorna finns i kommunens lärportal.  

Punkt 5 

Lena berättar att hon arbetar med att göra  

handlingsplanen för full delaktighet bättre.  

Handlingsplanen är en lista med saker 

som behöver göras för att det som står  

programmet för full delaktighet ska bli verklighet. 

Lena säger att det som står i handlingsplanen  
ska följas upp bättre och det  
ska bli tydligt när saker ska göras.  

 
Hon tar hjälp av Funktionsrätts ombud  
och medarbetare på kommunen  
när hon arbetar med att förbättra handlingsplanen.  

 
Omsorgsnämnden ska läsa och tycka till  

om den förbättrade handlingsplanen.  

 

Arbetet med den förbättrade handlingsplanen  
ska vara klart våren 2024.  

Punkt 6 

Jimmy berättar att LSS ändrades 1 januari 2023.  
Nu gäller nya regler för personlig assistans.  

Lagen ändrades för att flera personer 

ska ha rätt till assistansersättning.  

Jimmy berättar att det finns personer i kommunen  
som inte fick assistans tidigare  

men som får det nu.    

De som har assistans kan få information  

från kommunen om att reglerna har ändrats.  

Socialstyrelsen har information om förändringarna.  
Informationen finns på Socialstyrelsens webbplats.  

Punkt 7 

Carl Filip Tjeder är chef för fastigheter  
på kommunledningskontoret.  

Han berättar om hur det går  

med byggandet av bostäder och  
satsningen på LSS-bostäder.  

https://www.socialstyrelsen.se/aktuellt/nya-bestammelser-om-personlig-assistans-i-lss/
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Nu byggs det inte lika många bostäder  

som det gjordes tidigare.  

Bostäderna som var planerade till 2026 
blir antagligen inte klara i tid.  

Kommunen planerar hur många bostäder 
det behövs i framtiden.  
Det är ett stort arbete och  

många delar i kommunen samarbetar.  

Varje kvartal får omsorgsnämnden information om  

hur många som väntar på en LSS-bostad.  

Punkt 8 

Funktionsrätt informerar om att det inte är tydligt  

när det är kommunen eller regionen  
som ansvarar för hjälpmedel.  

Funktionsrätt pratar om det med äldrenämnden,  
omsorgsnämnden och kommunalrådet Eva Christiernin.  

Personligt ombud finns inom socialpsykiatrin.  
Stödet från ombuden bidrar till att 
brukare kan samordna sin vardag.  

 

Kan ett personligt ombud stötta  
brukare med andra diagnoser?  

Funktionsrätt informerar om att  

vissa brukare i daglig verksamhet  
behöver stöd av fler än fyra personer.  

Funktionsrätt informerar också om att  
vissa brukare som har ledsagarservice 

och anhöriganställningar behöver få  

det stödet av personer som inte tillhör familjen.    

Men för andra brukare är det viktigt att  
de känner till personen som stöttar dem.  

Punkt 9 

Asal berättar om artikeln i Uppsala Nya Tidning  
från 9 maj. 

I artikeln står det att det finns ett förslag  
om att kommunen ska driva 12 LSS-boenden  

som privata företag driver i dag.   

Asal berättar att omsorgsnämnden har bestämt 

att kommunen ska driva de 12 LSS-boendena.  

Brukarrådet har synpunkter på hur det går till  

när LSS-boenden byter utförare och 

när nya upphandlingar ska göras.  
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Brukarrådet vill de som bestämmer  

ska lyssna mer på brukarnas  
synpunkter och önskemål.   

På mötet bestämmer de att LSS-rådets möten  

ska vara 30 minuter längre.  
I höst är LSS-rådets möten  

klockan 13.00 till klockan 17.00.  

Punkt 10 

Det finns inga flera frågor att prata om. 

Mötet avslutas.  

Bilagor 

• Bilaga 1, Full delaktighet_LSS-rådet_230509  
 

• Bilaga 2, Utkast handlingsplan LSS råd  
 

• Bilaga 3, Lagändring personlig assistans  
 

• Bilaga 4, Status LSS 9 § 9  
 

• Bilaga 5, Funktionsrätt informerar  

 

• Bilaga 6, IVO Viten  


